
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 4 de desembre de 2018 
Inici:  21:05 h 
Fi: 22 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
    
  Anaïs Medina Terradas  Vicepresidenta 

Anna Oliver Torrent   particular 
Berta Martín Garcia  particular 
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Jofre Jovellar Ortega  particular 
Jordi Gómez Barrero  particular 
Manuel Valles Corrales  particular 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
Joan Ridorsa Juhé         "      " 
 

Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
S'ha excusat el grup municipal de la CUP 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de les actes de les sessions anteriors (plenari de 5/7/18 i permanent de 09/10/18)  
2. Informació de la presidenta 
3. Informació de les comissions 
4. Calendari de sessions 2019 
5. Torn obert de paraula 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:05h. 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit els esborranys de les 
dues actes de sessions anteriors i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
les referides actes. 

2. Informació de la presidenta 

La senyora presidenta pregunta com està el tema de la ruta de la Serra de Can Puig i el Sr. 
Jovellar explica que només queda posar les fites i fer la proposta de data per inaugurar-la. 
 
 



 

 

Tot seguit, la Sra. presidenta comenta que es farà una colònia de gats a La Batllòria, impulsada 
per l'Associació Progat, qui es farà càrrec de l'esterilització dels animals, el control de la colònia 
i de proporcionar-los menjar. Caldria que alguna persona fes de referent i/o interlocutora amb 
l'Associació. La Sra. Oliver s'ofereix.  
 
Es comenta el problema que hi ha amb la presència de nius de vespes asiàtiques. Des de 
l'Ajuntament es farà un tractament insecticida sense haver de treure el niu.  
 
Pel que fa el tema pendent de la sonometria feta per molèsties de soroll al costat de la C35, el 
tècnic de Territori, Jordi Viader, ha informat que la Generalitat estudiarà quines mesures cal 
aplicar atès que certament hi ha un problema de soroll que afecta els habitatges propers a la 
carretera. 
 
La Sra. presidenta també comenta que en breu començaran les obres de reparació previstes al 
cementiri.  
 
En relació amb la demanda de reunió amb alcalde, Mossos, Policia Local i regidor de Seguretat 
Ciutadana per parlar dels problemes de seguretat al poble, properament es passarà proposta 
de dia per fer-la. 
 
3. Informació de les comissions 
 
No hi ha cap tema a tractar. 
 
4. Calendari de sessions 2019 
 
La Sra. presidenta explica que, atès que el 26 de maig de 2019 hi ha eleccions municipals, 
només cal fer calendari de sessions fins l'abril. Les dates que es previstes són les següents: 
 
8 de gener sessió permanent 
5 de febrer Plenari 
5 de març Sessió permanent 
2 d'abril  Darrer plenari 
 
4. Torn obert de paraula 
 
La Sra. Medina comenta que caldria revisar els mirall de visualització dels carrers, 
especialment el del carrer Hostalric amb carrer Breda. 
 
També diu que a l'espai sense vorera de la Ctra. Vella s'hi acumulen moltes fulles que no es 
recullen gaire sovint. 
 
La Sra. Oliver proposa que es parli amb el mossèn per tallar els xiprers del costat de l'Església 
que fan nosa. 
 
La Sra. Medina apunta que almenys cal una poda més intensa, perquè els arbres són massa 
grans. Passa el mateix amb els del camí Ral. 
 
El Sr. Ridorsa pregunta de qui és competència la neteja de la zona de la Riereta, perquè està 
molt deixada i la Sra. Oliver afegeix que ja es va traslladar una queixa per aquest tema al servei 
IRIS de l'Ajuntament.  
 



 

 

El Sr. Jovellar pregunta quan està previst que comencin les obres de construcció de la coberta 
de les pistes. La Sra. presidenta respon que haurien de començar a principis del 2019. 
La Sra. Oliver comenta que enguany els llums de Nadal si que fan goig.  
 
El Sr. Pagès explica que dies enrere hi va haver un incendi provocat en un cotxe que estava 
aparcat dins la Roca Umbert i demana que s'adoptin més mesures per evitar l'accés a aquest 
espai, atès que continua sent massa accessible, malgrat les tanques que hi ha actualment. 
 
La Sra. Medina recorda que encara no s'ha pintat la paret del Safareig i la Sra. Presidenta 
proposa de fer una activitat conjunta per pintar-la. Queda pendent acordar una data per fer-ho.  
 
Intervé novament la Sra. Oliver per preguntar per què finalment l'aparcament al carrer de les 
Escoles es farà alternatiu, 6 mesos a cada costat, i recorda que aquest no era l'acord inicial. 
També demana que es tranquin les pistes a l'horari acordat. 
 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


